

WIN

CIELO PRODUCT

SALON **MCEE** EXPO

Alltemp is located just outside Toronto, Ontario, and is Canada's leading distributor of HVAC/R products. By focusing on quality products and exceptional service, Alltemp has established an excellent distribution network throughout North America. Well known for its Rotom brand of motors, Alltemp's product offering also includes electrical components, refrigerants, service tools, compressors, and many other service and installation products making the company a single source of quality products for its customers.

Stop by our booth at 420 to explore all the exciting new products we have to offer!



APCO-X

Proven to neutralize air contaminants and deliver healthier HVAC systems.

Introducing....

CIELO

Smart Controls for
Mini-Splits

Smart Thermostats for
Central HVAC Systems



Award-Winning
Products



ALLTEMP

YES WE HAVE THAT



GAGNER

PRODUIT CIELO

SALON **MCEE** EXPO

Alltemp est situé juste à l'extérieur de Toronto, en Ontario, et est le principal distributeur de produits HVAC/R au Canada. En mettant l'accent sur des produits de qualité et un service exceptionnel, Alltemp a établi un excellent réseau de distribution à travers l'Amérique du Nord. Bien connue pour sa marque de moteurs Rotom, l'offre de produits d'Alltemp comprend également des composants électriques, des réfrigérants, des outils de service, des compresseurs et de nombreux autres produits pour le service et l'installation, faisant de l'entreprise une source unique de produits de qualité pour ses clients.

Venez nous rendre visite à notre stand 420 pour découvrir tous les nouveaux produits passionnants que nous avons à offrir !



APCO-X

Prouvé pour neutraliser les contaminants de l'air et offrir des systèmes CVAC plus sains.